



LiMUR-möte 06 - Medicinska Föreningen

Torsdag den 29e Januari kl. 17.15

Lokal: Fläder (US)

Zoom-länk:

<https://liu-se.zoom.us/j/66452781019>

Kallade:

LiMUR-medlemmar: Isaac Mataix-Juhlin, Kaltrin Kolaj, Jad Alnabki, Eskandar Saba, Lucas Alzén

Övriga: Fredrik Iredahl (PA), Jonas Klingström (Vice.PA), Magnus Wijkman (Vice.PA), August Hallberg (MF ordf.), Anna-Clara Spetz Holm (Inspektor), Klara Nilsson (Revisor), Svante Mellberg (Revisor), Ida Bjärfors (UA Kalmar), Mimmie Fasth (UA Norrköping), Mårten Nilsson (UA Jönköping).

Bilagor: Föregående mötesprotokoll

1. Mötets öppnande

Isaac öppnar mötet 17:18.

2. Val av sekreterare

Kaltrin kandiderar och väljs till mötessekreterare.

3. Val av justeringsperson

Eskandar kandiderar och väljs till justeringsperson.

4. Närvarande

LiMUR i sin helhet, Ida Bjärfors, Mårten Nilsson, Jonas Klingström och Anna-Clara Spetz Holm.



5. Föregående mötesprotokoll

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

6. Anmälan av övriga frågor

Lucas anmäler punkten "OMSiS Stockholm".

Andra övriga frågor anmäls under mötet.

7. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs med tillägget av punkten "OMSiS Stockholm" samt andra övriga punkter.

8. Hälsorunda

Genomförs.

9. Programansvarig informerar

Jonas informerar.

AI-moment har införts inom IBI på termin 10.

Mötet diskuterar.

Evaluat och ökad svarsfrekvens, både på prekliniska och kliniska terminer samt ortvis.

Både studenter och programledning har lagt märke till misstag/fel i MCQ-rättningen, där vissa studenter fick rätt för olika svar. Olika problem som har uppstått.

Isaac frågar.

Vad har hänt med IPL-remissvaret?

Jonas svarar.

Det har varit en het debatt, men IPL ligger utanför programmets kontroll, och därför kan programmet inte välja att vara med eller inte. IPL-beslut ligger på högre nivåer. Frågan är väldigt känslig, men lever starkt. IPL har bidragit till ojämna blandningar av studenter, där grupper ex. består av 5-6 läkarstudenter och en farmaceut på kliniska terminer. Det finns



även ekonomiska perspektiv med bakgrund till rådande läge. Slutsatsen är att frågan är högst levande, och programmet vill inte införa något nytt inom IPL.

Ida frågar.

Har studentperspektivet tagits in i remissvaret?

Isaac och Kaltrin svarar.

Det har skickats in skriftliga kommentarer, fast med bristande underlag då det inte har funnits tid att samla in studentperspektivet. Mycket av underlaget som användes är från förra LiMUR-presidiets kommentarer och insamlade åsikter kring IPL-1. LiMUR vill lyfta frågan nu, för att samla in åsikter.

10. Föregående period

10.1. HT25

LiMUR har i slutet av förra termin haft ett utvärderingsmöte. Många diskussioner om förbättringsförslag och arbetssätt till nästa termin. Uppfattningen är att förra terminen har gått väldigt bra, även under svåra förutsättningar.

10.2. Terminsstart VT26

Kursrepresentanter har samlats in, och nu kan LiMUR skicka ut ett välkomst- och introduktionsmejl till alla berörda.

11. Kommande period

11.1. OMSiS i Linköping

Lucas förklarar och går igenom vad OMSiS är, med bakgrund till att Linköping är planerade värdar för vårterminens andra och sista OMSiS-möte. Det kommer vara ett stort projekt som kräver flertal personer från olika forum. Datumet för OMSiS är ännu inte bestämt, men förmodligen under vecka 17.



Isaac kommenterar.

Isaac och Kaltrin kommer att gå igenom och förbereda MF-styrelsen inför OMSiS, då hjälp att genomföra detta lyckat behövs.

11.2. Utvärdering - byte av huvudstudieort

Isaac informerar.

Under VT25 tilldelades LiMUR (24/25) samt delar av MF-styrelsen en uppgift av FUM. Uppgiften innefattar att samla in åsikter kring regionalisering och utvärdera möjligheten att byta huvudstudieort innan/efter avklarad termin 7.

Dåvarande presidié led av tidsbrist att utföra detta arbete, vilket istället överlämnades till nuvarande LiMUR att påbörja.

Planen är att nu skicka ut enkäter till relevanta terminer och invänta svar samt sammanställa dessa svar för att se möjligheter att ta arbetet vidare.

En intressant faktor att undersöka kan vara antalet studenter som får godkänt byte vid ansökan, samt vilka som sköter detta.

Ida kommenterar.

Inom Idas termin har det skett många byten, upp mot 10 studenter som har bytt mellan olika orter. En stor anledning till detta var att platser i Linköping öppnades upp, p.g.a. spärr.

11.3. Sammanställning av studentåsikter kring kommunikation

Isaac informerar.

Projektet att arbeta vidare med studentåsikterna kommer att sättas igång snart.

12. Informationspunkter:

12.1. Vakanser i LiMUR och Temagrupper.

Eskandar informerar.



I nuläget finns det en del vakanta poster inom olika temagrupper, nämligen GEN, GMN, ERL, IBI och NSPR. IBI har drabbats av störst antal vakanser, och bemannas för tillfället endast av en preklinisk student. Kliniskt perspektiv behövs. Information- och marknadsföringsutskottet har kontaktats för att marknadsföra posterna via Instagram till nästkommande FUM. Elsa Read (IMU-ordförande) har varit behjälplig inom denna uppgift.

13. Diskussionspunkter:

13.1. *LiMUR/MF-rum på Lisam*

Dialoger har förts mellan programledningen och LiMUR/MF på senaste kring skapandet av ett "rum" på Lisam, där föreningen lättare kan nå studenter med viktig information. Arbetsgrupp Kommunikation anses vara en potentiellt viktig aktör i detta, och möjligheterna kring detta rum kommer att fortsätta diskuteras och förhoppningsvis implementeras snarligen.

14. Ansvarsfördelning över vakanta poster

Sköts mellan LiMUR och uppdelningen har tydliggjorts. Mest fokuserat kring ansvarstagande av terminens Klin-KRaM.

15. Övriga punkter

15.1. *Läkarprogramdagen*

Ida diskuterar.

Läkarprogramdagen sker snart, och undrar därför om godkänd frånvaro ges från VFU för att närvara på läkarprogramdagen?

Jonas svarar.

Nej, tyvärr. Tråkigt, men inget som kan göras åt. VFU-dagar måste tas igen.



Ida fortsätter.

Då kommer nog ingen från Kalmar kunna delta. Väldigt trist.

15.2. *EduRoam*

Mårten informerar.

Har fått in anmälningar om EduRoam, då det inte har fungerat. Har inte tagits upp med Karin Åkesson (UBA Jönköping), men hon ska förmodligen redan ha blivit informerad.

15.3. *OMSiS Stockholm*

Isaac och Lucas kommer att delta på OMSiS. Äger rum den 28/2 - 1/3 i Stockholm. Planerade frågor att ta med är ännu inte bestämt. Lucas kommer möjligtvis att skicka ut enkäter till varje ort där frågor kan anmälas.

16. Utvärdering av mötet

Genomförs.

17. Nästa möte

Nästa möte är bokat den 24:e februari, 17:15.

18. Mötets avslutande

Isaac avslutar mötet 18:22.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign